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Поједини функионери СПС јуче су оштро критиковали што на отварање Прокопа није
позван бивши министар саобраћаја Милутин Мркоњић јер сматрају да без њега овог
прокејта не би ни било. Мркоњић је за Курир рекао да се не би ни појавио, чак и да је
добио позив, али је и жестоко искритиковао СНС.

  

  

- Ја отварам само нове пројекте, а не оне офарбане и свеже окречене. Волео бих да ме
позову када буду отварали неки нови пројекат, али то се до сада није десило. А што се
тиче Прокопа, новац је обезбеђен у време док сам ја био министар. А они се само хвале
кречењем.

  

Ако Стефановић и Михајловићка ишта знају о саобраћају ја сам спреман да
разговарам са њима

  

У полемику се, поред министарке Зоране Михајловић, укључио и министар унутрашњих
послова и потпредседник напредњака Небоjша Стефановић, коjи jе оценио да jе
очигледно да jе премиjер Aлександар Вучић био у праву када jе рекао да ће се сада сви
удружити како би покушали да га сруше.

  

Mркоњић одговара да, што се тиче подршке влади, она стоjи у сегментима реализациjе
проjекта коjи су почети пре њих и да они имаjу ту част да их завршаваjу.
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"Немоj да ови полтрони (Михајловић и Стефановић) покушаваjу да политизуjу моjе
мишљење. Aко нешто знаjу о саобраћаjу, и jедно, и друго, jа сам спреман да разговарам с
њима", рекао jе Mркоњић за Б92.

  

(Курир) 
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